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FRACTIE: D66  

  

Vraagnummer:  1 

Pagina: 14 

Vraag: Bij de BBV-indicatoren benoemd. Bij het aantal verwijzingen HALT per 1.000 
jongeren vragen wij ons af wat de reden is geweest van de grote daling? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  2 

Pagina: 15 

Vraag: In de tabel crisisbeheer en brandweer wordt er voor de jaren 2023 e.v. 500k meer 
begroot. Waar zit dit precies in? En wat valt precies onder de baten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  3 

Pagina: 16 

Vraag: Wat is de reden dat het MJP veiligheid 2023-2026 pas na de begroting wordt 
vastgesteld? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  4 

Pagina: 17 

Vraag: Bij de budgettaire ontwikkelingen staan ambities vertaald in begrotingsbedragen. 
Waar kunnen we de onderbouwingen vinden tot deze bedragen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  5 

Pagina: 113 

Vraag: Punt 1.M1, wanneer zijn de twee wijken bekend? Graag een concrete 
datum/periode. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  6 

Pagina: 113 

Vraag: 3.M2, hoe ziet jullie lobby er precies uit? 
6.M1, hoe gaan jullie dit precies aanpakken? 
10.M2, aan welke projecten denken jullie precies? 
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Algehele vraag, ik mis de SMART formulering bij de ambities. Kunnen jullie hier 
concreter in zijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  7 

Pagina: 114 

Vraag: Wanneer gaan we de participatieverordening vaststellen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  8 

Pagina: 121 

Vraag: Is het mogelijk dat als u afkortingen voor de eerste keer gebruikt ze eerst volledig 
uit te schrijven, denk aan BAG, GEO e.d. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  9 

Pagina: 126 

Vraag: Er staat voor 100k bestemd in 2022 voor dienstauto burgemeester. Wat valt hier 
precies onder? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  1  

Pagina: 66 

Vraag: Bij een paar indicatoren staat nnb. Wanneer denkt u dat deze belangrijke gegevens 
bekend zullen zijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  2 

Pagina: 66 

Vraag: In de tabel, achter "% jongeren tot 18 jaar met jeugdhulp", staat een voetnoot met 
nummer 7. Wat is die voetnoot eigenlijk? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  3 

Pagina: 68 

Vraag: In de tabel wordt er verwezen naar het project "Moneyways". Dit project is de 
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opvolger van "No Credit Game Over". Vraag: bestaat het project "No Credit Game 
Over" niet meer? Zo ja, waarom niet meer? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  4 

Pagina: 69 

Vraag: In 2022 zijn er hogere lasten veroorzaakt door de opvang vluchtelingen. Zijn dit 
voornamelijk vluchtelingen uit Oekraïne? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  5 

Pagina: 72(7.M5) 

Vraag: Op welke manier en termijn zal de gemeenteraad hiervan op de hoogte worden 
gesteld? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  6 

Pagina: 74 

Vraag: Begroting 2023 een daling van € 100 miljoen. Waarom wordt deze daling 
verwacht?  

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer:  1 

Pagina: 87 

Vraag: In de tabel BBV-indicator staat vermeld dat in 2020 101 KG per inwoner is 
ingezameld, in 2019 was dit 97 KG per inwoner, een verschil van 4 KG per inwoner. 

- Wat is de oorzaak hiervan?  
- Wat betekent dit voor de extra verbrandingsbelasting en Co2 heffing? 
- In de tabel wordt gesproken over 101 KG per inwoner, in de tabel van het 

CBS staat 101 per 1.000 inwoners. Dit is een enorm verschil. Hoe verklaart u 
dit?  

- Hoeveel KG reststromen ( GFT, Papier, Karton, Kunststof, Glas en blik wordt 
gescheiden ingezameld?  

 

Antwoord:  
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Vraagnummer:  2 

Pagina: 88 

Vraag: in de tabel effectindicatoren geven Maastrichtenaren in procenten aan hoe men 
hun eigen gezondheid ervaart. De bron is de stadspeiling en er wordt vermeld een 
aantal van 71 % van? 
hoeveel inwoners hebben deelgenomen aan de stadspeiling? 

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer:  3 

Pagina: 89 Ambitie coalitie 2022-2026 

Vraag: - Wat is het doel van het onderzoek, wat willen we bereiken?  
Er staat, verder onderzoeken we de mogelijkheid…….. 

- Zo ja, Zijn er al onderzoeken verricht?  
Welk doel had dit onderzoek en welk resultaat heeft dit onderzoek opgeleverd? 

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer:  4 

Pagina: 90 

Vraag: in 2021 en 2022 is sprake van incidentiele uitgaven voor het programma 
gezondheid in de Stad. Waarvoor van het Rijk via algemene uitkering middelen zijn 
ontvangen. In2021 € 0,183 mln en in 2022 € 0,475 mln. 

- Hoe zijn deze extra rijksmiddelen besteed binnen het programma Gezond in 
de Stad? 

Wat is de oorzaak dat in 2021 sprake was van een hogere financiële bijdrage in de 
jeugdgezondheidzorg? 

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer:  5 

Pagina: 90 

Vraag: in de tabel effectindicatoren geven Maastrichtenaren in procenten aan hoe men in 
eigen buurt last heeft van te veel regenwater. De bron is de stadspeiling en er 
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wordt vermeld een aantal van 5% van? 
hoeveel inwoners hebben deelgenomen aan de stadspeiling? 

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer:  6 

Pagina: 92 

Vraag: Restafval van 114 KG naar 0 KG in 2030. (Maastricht afvalloos) 
- hoe realistisch zijn de doelstelling in de huidige tijd? 
- Wat is de bereikbaarheid van de milieuapp op basis van postcode?  
- Hoeveel inwoners gebruiken de milieuapp actief? 

Consequente overtreders (afvaldumping, bijplaatsingen op milieuperrons worden 
beboet. 

- Hoeveel boetes zijn er in 2021 ten opzichte van 2020 uitgedeeld? 
- Hoeveel fte is op jaarbasis is belast met het opsporen van consequente 

overtreders? 
- Wat zijn de extra kosten voor het opruimen van afvaldumping en 

bijplaatsingen op jaarbasis?  
Hoe hoog is het afkeur percentage afval in 2021 ten opzichte van 2020 en hoeveel 
ton afval wordt er jaarlijks afgekeurd? Kunt u ook aangeven om welke restromen 
het gaat?  

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer:  7 

Pagina: 93 

Vraag: In 2021 is sprake van hogere lasten voor afvalverwerking met circa € 2 mln. 
- Wat is de oorzaak van de hogere lasten? 
- Is dit incl. of excl. hogere verbrandingsbelasting en C02 heffingen? 
- Kunt u de opbrengsten uit afvalverwerking en inzameling specificeren?  

De ambitie is om ieder jaar minder (rest)afval in te zamelen tot 0 KG in 2023. In de 
tabel 7.3 begroting blijven de baten en lasten en het resultaat nagenoeg gelijk. 
Immers jaarlijks minder afval betekend ook minder kosten! 

- Hoe verklaart u dat?  
 

Antwoord:  
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Vraagnummer:  8 

Pagina: 94 (5.M2) 

Vraag: Uitvoering geven aan de TransitieVisie warmte en het verduurzamen van bestaande 
bebouwing met name door isolatie van woningen. 

- Op welke manier is er aandacht voor mensen met een klein beurs als het 
gaat om het verduurzamen van woningen? Er zijn op dit moment natuurlijk 
wel middelen om huizen te isoleren? 

- Op welke wijze geeft Maastricht uitvoering aan het Nationaal 
Isolatieprogramma?  

- Hoe worden woningeigenaren geïnformeerd over het warmte-isolatieplan 
in hun wijk? Hoe worden zij betrokken en meegenomen in de uitvoering 
ervan?  

- Hoeveel procent van de sociale huurwoningen zijn klaar voor de aansluiting 
op een duurzame bron? Wat wordt er gedaan om woningcorporaties met 
weinig investeringsruimte te helpen bij het klaarmaken van woningen voor 
de aansluiting op duurzame warmte?  

- Hoe zit het met het lokale eigenaarschap bij alle in deze TransitieVisie 
genoemde duurzaamheidsplannen?  

- Om onze ambities om klimaatverandering tegen te gaan echt waar te 
maken moet het tempo omhoog” Hoe gaat een dergelijke ambitie worden 
gerealiseerd? Hoe worden bijvoorbeeld particuliere verhuurders 
gestimuleerd om hun woningen te verduurzamen?  

 

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer:  9 

Pagina: 94 (5.M3) 

Vraag: Regionale Energiestrategie wordt ingezet op het verhogen van duurzame 
energieproductie.  

- om de ambities om klimaatverandering tegen te gaan en echt waar te 
maken moet het tempo omhoog” Hoe gaat een dergelijke ambitie worden 
gerealiseerd? Hoe worden bijvoorbeeld particuliere verhuurders 
gestimuleerd om hun woningen te verduurzamen?  

- Op welke manier de TransitieVisie warmte er precies uit komt te zien, het is 
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duidelijk dat het elektriciteitsnetwerk verzwaard moet worden voor 
piekmomenten en hogere elektriciteitsafname voor elektrische apparatuur 
als warmtepompen, inductie en afgifte zonnepanelen. Op welke plekken 
moet het netwerk worden verzwaard, wanneer staat dit gepland? En zijn er 
ook plekken waar het elektriciteitsnetwerk niet verzwaard wordt, en zo ja 
waar en waarom?  

 
 

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer:  10 

Pagina: 95 (5.C1) 

Vraag: Verduurzaming nieuwbouwprojecten “eigen projecten”  
Wordt het bouwbesluit aangepast volgens de verduurzaming en warmte eïssen en 
richtlijnen?   

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer:  11 

Pagina: 95 (5.C11) 

Vraag: We kijken of de milieuzone een effectieve maatregel kan zijn. 
- Wat is de definitie van kijken? Is de effectiviteit van een Milieuzone in 

relatie tot schone lucht na 10 jaar onderzoek dan nog niet duidelijk?  
- Welke koppelkansen Zero- emissiezone voor stadslogistiek ziet het College? 

In hoeverre worden de ervaringen uit andere gemeente met een Milieuzone en 
Zero emissiezone betrokken bij het bepalen van de effectiviteit van de Maastrichtse 
Milieuzone? Bij welke gemeenten zijn ervaringen opgehaald?  

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer:   

Pagina:  

Vraag:  

Antwoord:  

  


